
 ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROZVOJE ÚZEMÍ RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI 

PRAHA 9 KONANÉ DNE 14. 12. 2016 
 

Přítomni: dle prezenční listiny (ostatní členové komise byli omluveni) a hosté 

Komise nebyla usnášení schopná. 

Hosté: 

Návrh programu: 

1. Řešení prostoru náměstí „JIZERKA“ Prosek 

2. Návrh rozpočtu OVUR na rok 2017 

3. Návrh změny ÚPn ul. Na Harfě 

4. Žádost o stanovisko ke studii objektu při ul. Nad Šestikopy Prosecká 

5. Žádost o stanovisko k mycím boxům při ul. Prosecká 

6. Rekonstrukce LIDL Hrdlořezy 

7. Nástavba na stávající cukrárně (Boháč) 

8. Různé 

 

BOD Č.1. ŘEŠENÍ PROSTORU NÁMĚSTÍ „JIZERKA“ PROSEK 
Komise požaduje předložit podrobnosti vzniku a příp. realizace tohoto projektu, včetně 
rozpočtu nákladů. 
 

BOD Č.2. NÁVRH ROZPOČTU OVUR NA ROK 2017 
Komise se seznámila s návrhem rozpočtu a nemá připomínek. 

 

BOD Č. 3. NÁVRH ZMĚNY ÚPN UL. NA HARFĚ 
Komise se seznámila s návrhem. Komise souhlasí s navrženou změnou z OB na SV se 
zachováním koeficientu. 

PRO: 2 
PROTI: 2 
ZDRŽELA SE: 

 



BOD Č. 4. ŽÁDOST O STANOVISKO KE STUDII OBJEKTU PŘI UL. NAD ŠESTIKOPY PROSECKÁ 
Komise se seznámila s návrhem a nemá námitek. 

PRO: 3 
PROTI:  
ZDRŽELA SE: 1 

 

BOD Č. 5.  ŽÁDOST O STANOVISKO KE STUDII OBJEKTU MYCÍCH BOXŮ PŘI UL. PROSECKÁ 
Komise se seznámila se záměrem. 
 

BOD Č.6.  STUDIE OBJEKTU „ LIDL“  HRDLOŘEZY 
Komise se seznámila s projektem. 
 

BOD Č.7.  
Nástavba Cukrárny na Proseku (pan Boháč).  
Komise nesouhlasí s navrženým projektem a doporučuje předat podnět OŽPD ÚMČ P9 ke 
kontrole p. Boháčem využívaných (pronajímaných) veřejných ploch. 
 
Různé: 
 
Paní D. Balcarová doplňuje textaci zápisu ze dne 9.11.2016, a požaduje doplnění textace k bodu č. 2: 
„Paní Balcarová požadovala projednání záměru se spolkem SOS, které v lokalitě působí, jejich souhlasem 
jsem případnou realizaci podmínila“. 
Komise požaduje předložení projektu řešení nádraží Vysočany a předložení řešení Vysočanské radiály. 
Paní Haberlová žádá o informace ohledně bytového domu Bassova v jaké fázi se nachází tento projekt. 

 
Další termín řádného jednání KRU 11.1.2017, v případě potřeby bude komise svolána 
operativně v dřívějším termínu. 
Zapsal a zkontroloval: ing. Karel Horejš a ing. Tomáš Kubík 

E-mail: horejsk@praha9.cz 
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